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Tirsdag d. 15. januar 2019 mødtes vi til andet møde.
 
Fokus var denne gang rettet mod udvikling og kvalitetssikring. Afsættet 
var udviklingsarbejdet med maden, samt emballagens formål, der både 
skal sikre beskyttelse af maden og samtidig præsentere maden på 
bedste vis.
 
Jette og Siff lagde fra land med at fortælle, hvordan de, i Byens Køkken, 
arbejder med udvikling. Herefter gav Thomas Pasfall et spændende 
indblik i, hvordan han arbejder med den høje kvalitet, han er kendt for 
hos Restaurant Pasfall.
 
Til frokost fik vi serveret Pasfalls lækre bud på et stjerneskud. Det 
høstede mange roser.
 
Herefter fulgte et inspirerende oplæg af Camilla Haustrup Hermansen, 
Director of Business Development & Marketing hos Plus Pack. 
Omdrejningspunktet for Camillas oplæg var blandt andet, hvilke 
parametre der gør sig gældende i fremstilling og udvikling af nutidens 
såvel som fremtidens emballage.
 
Endnu et frugtbart møde med god energi fra engagerede og 
kompetente deltagere i Udviklingsforum. Det blev en rigtig spændende 
dag fyldt med mange gode perspektiver og konkrete forslag til det 
videre udviklingsarbejde i Byens Køkken.
 

Ved at følge links herunder kan du se en lille film fra 
dagen, samt to sammenklip fra Thomas´ og Camillas 
oplæg. 
 
Sammenklip: https://youtu.be/WsYd5dJ3Sf0
Thomas' oplæg: https://youtu.be/2oA50C3Ob5k 
Camillas oplæg: https://youtu.be/Xpbrk8wrfvc 
 



Side 2

Næste gang vi mødes vil Gitte Breum kort opridse 

ovenstående indsatser. 

 

Herudover skal vi trække i arbejdstøjet og kigge på, hvordan 

vi inddrager præferencer fra de hjemmeboende borgere, der 

modtager Madservice samt arbejde med, hvordan vi skaber 

de bedste muligheder for samskabelse mellem Byens 

Køkken og borgerne, der modtager madservice.

At lave model for, hvordan vi kan inddrage 

borgernes præferencer fra Byens plejecentre.

Inddragelse af Spisevenner.  Møde er aftalt med 

Ældresagen, hvor der skal drøftes, hvordan vi 

kan indsamle viden omkring hjemmeboendes 

borgeres præferencer om mad, måltider og 

ernæring med hjælp fra Spisevenner.

Fokus på det sensoriske. Forløb i Byens Køkken, 

der løber henover hele 2019.

Emballage. Der er sat en proces i gang omkring, 

hvordan vi i Odense Kommune kan indtænke 

mere bæredygtig emballage ved næste udbud.

Vi arbejder videre med:

Vi har taget en række af jeres forslag og 
nedslagspunkter fra mødet til os, og er 
startet arbejdet med:

Vi glæder 
os til at se 

jer til næste 
møde 

d. 10. april


